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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CLAUSTRE DE LA UNIVERSITAT DE VALÈNCIA DEL DIA 24 DE 
JULIOL DE 2024 

 

A la ciutat de València, a les 9 hores i 35 minuts del dia 24 de juliol de 2024, a l’Aula 
Magna de la Facultat de Medicina i Odontologia, sota la presidència de la Sra. rectora i 
amb la presència dels claustrals que es relacionen en l’annex I, es reuneix en sessió 
ordinària el Claustre de la Universitat de València per tractar l’ordre del dia següent: 

Punt 1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió del Claustre de 22 de febrer de 2024. 

Punt 2. Elecció de membres de diversos òrgans col·legiats. 

 Mesa del Claustre: 

- Un representant claustral suplent de l’estudiantat. 

Comissió Electoral: 

- Dos representants suplents del personal docent i investigador doctor amb 
vinculació permanent. 

- Un representant suplent de l’estudiantat. 

Comissió de Reclamacions: 

- Un catedràtic o catedràtica d’universitat. 

Punt 3. Informe de la Sra. rectora. 

Punt 4. Presentació i aprovació, si escau, de l’informe de gestió de la Sra. rectora i de la 
resta d’òrgans de govern. 

Punt 5. Presentació i aprovació, si escau, de les línies generals per a la proposta de 
pressupost per a 2025 (document orientador de la política general universitària i del 
pressupost de l’exercici 2025). 

Punt 6. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. rectora obri la sessió i comunica als membres del Claustre que, per acord de la 
Mesa del Claustre celebrada el dia 11 de juliol de 2024, va a moderar la sessió la 
professora Alicia Villar Aguilés. 

Així mateix, informa que en la sessió de hui exercirà les funcions de la Secretaria 
General el vicesecretari general de la Universitat de València i professor de la Facultat 
de Dret, Dr. Andrés Boix Palop, en substitució de la secretària general, Dra. María Elena 
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Olmos Ortega, qui es troba de baixa. En aquest període de baixa, el professor Andrés 
Boix, vicesecretari general, substitueix a tots els efectes a la secretària general. 

A continuació, la Sra. rectora dona la paraula al Sr. vicesecretari general. 

El Sr. vicesecretari general Andrés Boix Palop informa que, amb data de hui, el nombre 
total de membres del Claustre és de 276. Les persones assistents es relacionen en 
l’annex I. 

Així mateix, tenint en compte les vacants i les absències justificades per baixes 
temporals o permisos oficials comunicats a la Secretaria General pels serveis 
administratius corresponents, a l’efecte del que preveu l’article 10, punt 4, del 
Reglament de règim intern del Claustre, l’estimació del quòrum és de 136 claustrals en 
primera convocatòria i de 90 en segona. 

A continuació, informa que va a nomenar dos interventors per a cadascuna de les 
urnes per a la votació del punt 2 i dos comptadors de sala per a les votacions dels punts 
4 i 5. 

Seran interventors d’urna les persones següents: 

– Per a l’urna dels claustrals “A-L”: Sergio Escola Amigó i Bruno Escribano Soria. 

– Per a l’urna dels claustrals “M-Z”: Manuela Pardo del Val i Alfred Miquel Pastor 
Momparler. 

– Comptadors de sala: Pedro Rafael Gil Monte i María Desamparados Giménez 
Fernández. 

 

Seguidament, la Sra. moderadora dona pas al punt 1 de l'ordre del dia. 

 

Punt 1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió del Claustre de 22 de febrer de 2024.  

La Sra. moderadora dona la paraula al Sr. vicesecretari general. 

El Sr. vicesecretari general comunica al Claustre que l’acta ha estat a la web de la 
Secretaria General i que se n’ha enviat una còpia a tots els centres i els serveis 
generals. Es va rebre una esmena sobre la llista d’assistents a la sessió per una errada 
en el nom del professor Gandía Cabedo. On deia “José Luis” calia dir “Juan Luis”. 
Aquesta errada ja es va corregir i no s’han presentat més esmenes a la mateixa dins del 
termini reglamentari. Per tant, en aplicació de l'article 22 del Reglament de règim 
intern del Claustre, es pren l’acord següent: 

ACUV 11/2024: “Aprovar l’acta de la sessió de 22 de febrer de de 2024”. 
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A continuació, la Sra. moderadora dona pas al punt 2 de l’ordre del dia. 

 

Punt 2. Elecció de membres de diversos òrgans col·legiats. 

 Mesa del Claustre: 

- Un representant claustral suplent de l’estudiantat. 

Comissió Electoral: 

- Dos representants suplents del personal docent i investigador doctor amb 
vinculació permanent. 

- Un representant suplent de l’estudiantat. 

Comissió de Reclamacions: 

- Un catedràtic o catedràtica d’universitat. 

La Sra. moderadora dona la paraula al Sr. vicesecretari general. 

El Sr. vicesecretari general informa que, finalitzat el termini de presentació, les 
candidatures són les següents: 

MESA DEL CLAUSTRE 

Per a la plaça de representant suplent de l’estudiantat no s’ha presentat cap 
candidatura. 

Per tant, queda vacant una representació suplent de l’estudiantat. 

COMISSIÓ ELECTORAL 

Per a les dues places de representants suplents del personal docent i investigador 
doctor amb vinculació permanent, no s’ha presentat cap candidatura. 

Per a la plaça de representant suplent de l’estudiantat, no s’ha presentat cap 
candidatura 

Per tant, queden vacants dos representacions suplents del personal docent i 
investigador doctor amb vinculació permanent i una representació suplent de 
l’estudiantat. 

COMISSIÓ DE RECLAMACIONS 

D’acord amb l’article 16 bis.4 del Reglament de règim intern del Claustre, les 
candidatures per a l’elecció de membres de la Comissió de Reclamacions podran ser 
proposades pel Consell de Govern o per un 15% dels membres del Claustre. En aquest 
cas, el Consell de Govern, en la seua sessió de 2 de juliol de 2024, va acordar proposar 
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al Claustre com a membre d’aquesta comissió el catedràtic Miguel Martí Cabrera, del 
Departament de Farmacologia de la Facultat de Medicina i Odontologia. 

Així mateix, informa que d’acord amb l’article 166.2 dels Estatuts de la Universitat de 
València, l’elecció pel Claustre de membres de la Comissió de Reclamacions requereix 
l’obtenció de la majoria dels vots emesos, sempre que aquesta majoria supere un terç 
del nombre total de membres del Claustre. Per tant, en la sessió de hui es requereixen 
93 vots favorables. 

En conseqüència, cal fer la votació i votaran tots els membres del Claustre que han 
estat distribuïts en dues urnes, una de l’A a la l’L i l’altra de l’M a la Z. 

Seguidament, el Sr. vicesecretari general prega als interventors d’urna que s’acosten a 
les urnes. 

Després de totes les informacions donades, s’inicia la votació. 

Finalitzada la votació i l’escrutini, es fa públic el resultat següent: 

COMISSIÓ DE RECLAMACIONS – CATEDRÀTICS O CATEDRÀTIQUES D’UNIVERSITAT 

- Miguel Martí Cabrera (Facultat de Medicina i Odontologia): 116 vots a favor i 15 vots 
en blanc. 

Per la qual cosa, es prenen els acords següents: 

ACUV 12/2024: "Proclamar vacant en la Mesa del Claustre una 
representació suplent de l’estudiantat claustral”. 

ACUV 13/2024: “Proclamar vacants en la Comissió Electoral, dues 
representacions suplents del personal docent i investigador doctor amb 
vinculació permanent i una representació suplent de l’estudiantat”. 

ACUV 14/2024: “Proclamar membre de la Comissió de Reclamacions el 
catedràtic del Departament de Farmacologia Miguel Martí Cabrera”. 
 

A continuació, la Sra. moderadora dona pas al punt 3 de l’ordre del dia. 

 

Punt 3. Informe de la Sra. rectora. 

La Sra. moderadora informa que la Mesa del Claustre ha decidit que, per a presentar 
aquest punt, la Sra. rectora disposa com a màxim de 30 minuts. Així mateix, qui vullga 
demanar la paraula en aquest punt, ho pot fer alçant la mà o preferentment entregant 
la credencial a la Mesa del Claustre abans que acabe la presentació del punt per part 
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de la Sra. rectora. Depenent del nombre de sol·licituds de paraula, els claustrals 
disposaran d’1 o 2 minuts o menys per a intervenir. 

La Sra. moderadora dona la paraula a la Sra. rectora. 

La Sra. Rectora diu que es celebra aquest Claustre ordinari en compliment d’allò que 
disposen els nostres Estatuts, per tal de debatre, entre d’altres punts de l’orde de dia, 
l’informe de gestió de la Universitat de València corresponent al passat any natural 
2023. Aquest punt tindrà lloc tot seguit, però ara, com és també preceptiu, informa a la 
comunitat universitària, a pocs dies de la finalització del curs acadèmic 2023-2024, de 
les principals qüestions esdevingudes des del Claustre del passat 22 de febrer. 

Són les seues primeres paraules d’agraïment. En primer lloc, a la Facultat de Medicina i 
Odontologia, a la seua degana, equip deganal i serveis tècnics del centre per acollir, 
una vegada més, la reunió del Claustre. Una reunió que no seria possible sense el 
treball dels equips tècnics de la Secretaria General, als quals agreix molt el seu treball. 
Com també agraeix a UVcomunicació i, en particular, al nostre Taller d’Audiovisuals la 
retransmissió en directe d’aquesta reunió del Claustre, que pot ser seguida per tota la 
comunitat universitària, que hui està representada ací per totes i tots els presents, 
membres del Claustre. Els agraeix, una vegada més, la seua dedicació a la 
representació del conjunt de persones que cada dia fan possible la Universitat de 
València. 

Una Universitat que compleix enguany 525 anys d’activitat ininterrompuda. Som la 
primera universitat valenciana, com se sap fundada pels Jurats de la ciutat, però ja 
somniada per Jaume I. I per això, la nostra Universitat ha compartit amb la societat 
valenciana les vicissituds de la nostra història. Per això, hui en començar aquest 
informe i atès que enguany se celebra el 85 aniversari de l’exili polític republicà a la fi 
de la guerra civil espanyola, portem a la memòria totes les persones que patiren 
repressió, persecució, exili i algunes d’elles la mort. Entre elles, persones de la nostra 
comunitat universitària, per a les quals s’ha aconseguit la reparació com a víctimes per 
part del Govern d’Espanya, però també d’altres persones, valencianes i valencians, la 
història dels quals estem recordant. 

En aquest sentit, destaca l’exposició de Manuela Ballester al Centre Cultural La Nau, la 
major retrospectiva de la història sobre aquesta pintora exiliada després de la Guerra 
Civil, artista compromesa, si bé eclipsada per la figura de la seua parella, el gran Josep 
Renau. Invita a visitar aquesta exposició, que és la de major audiència de La Nau, 
després de la pandèmia per Covid-19. 

Igualment, històries com la del retorn de Max Aub, objecte d’un documental de la 
nostra Universitat, amb producció totalment pròpia, realitzada pel nostre Taller 
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d’Audiovisuals, preestrenada a l’Ateneo Español de México, institució fundada fa 75 
anys, precisament pels exiliats espanyols, amb la qual hem signat conveni enguany. 

Històries com la de César Orquín, conegut com el Capo, que després de sobreviure al 
camp de concentració nazi, es va exiliar a l’Argentina. Amb la Universidad Nacional de 
Cuyo a Mendoza, amb la qual tenim conveni de col·laboració, hem produït el 
documental “El Capo”, que el passat divendres 19 de juliol va ser premiat en el 
Certamen Iberoamericà d’Audiovisual Cultural i Educatiu -CREatei-. 

Hui, com en aquells temps, la guerra continua colpejant el cor d’Europa, amb Ucraïna 
com a escenari d’una confrontació global que recorda els temps de la Guerra Freda, 
amb la brutal acció militar d’Israel sobre Gaza, mentre el fanatisme polític-religiós 
colpeja especialment a les dones en Afganistan. I els conflictes armats i els sistemes 
econòmics que exploten la població amb estats fallits que impulsen la migració des del 
continent americà i africà, convertint la Mediterrània en una trampa mortal, alhora que 
les polítiques de suport a les persones migrades qüestionen en l’agenda política en 
diferents països, inclòs Espanya. 

La posició d’aquest Claustre en relació a la crisi palestina-israeliana és clara i se suma a 
reiterats posicionaments i compromisos del Consell de Govern de la nostra Universitat 
en favor del poble palestí, per una solució de dos estats que pose fi a la situació actual. 
Una solució que pose fi a la qüestió que des de la fi de la II Guerra Mundial oprimeix al 
poble palestí. Tant de bo es puga posar fi als campaments de refugiats, tant de bo es 
puga posar fi a l’exili palestí. Exigim la fi del genocidi que Israel està cometent amb el 
poble palestí. 

Per donar suport a les persones que pateixen i no poden continuar els seus estudis a 
les universitats palestines, per tal d’evitar que una generació veja posposat el seu futur, 
s’ha dotat una línia específica de beques amb més de 160.000 euros, que permetrà la 
continuïtat dels estudis d’estudiants palestins a la nostra Universitat, a la Universitat de 
València. Dona les gràcies als centres que han sumat els seus recursos a la convocatòria 
que, a més, permetrà continuar la seua formació també a dones afganeses, ací també 
entre nosaltres. 

La Sra. rectora diu que continuarem amb el nostre compromís amb Palestina, 
desenvolupant els convenis amb universitats palestines autoritzats pel Consell de 
Govern i amb les accions de conscienciació recollides al nostre portal web sobre 
Palestina. 

En aquest sentit, ja s’havia planificat que al nostre Festival de Serenates es donara 
cabuda a la reivindicació per Palestina. I eixa reivindicació era amb l’actuació del 
cantautor i poeta espanyol d’origen palestí Marwán, qui va omplir de gom a gom el 
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Claustre, on va cantar entre altres la cançó “Nana por Palestina”, un tema solidari que 
permet recaptar fons per a l’Agència de l’ONU que treballa amb els refugiats palestins, 
UNRWA. Es va enviar a tota la comunitat universitària l’enllaç per a poder contribuir al 
suport d’aquesta agència i es continua treballant amb Marwán per desenvolupar 
pròximes accions en línia amb la previsió que tenim. 

En iniciar el pròxim curs, es continuarà amb les activitats amb un cicle de conferències 
sobre Palestina, per tal d’evitar que el temps siga una amenaça social i que es 
normalitze la massacre de la població civil i la destrucció d’hospitals, universitats i 
habitatges, que el doctor Abu-Sittah va denunciar a l’Aula Magna de La Nau en la seua 
conferència el 31 del maig passat. 

Continuant amb aquest informe i estrictament relacionat amb el desplegament de la 
LOSU, que és un tema clau d’aquest temps, la Sra. rectora diu que els passats 27 i 28 de 
juny es va celebrar a Barcelona el plenari de la Sectorial de CRUE Professorat, en el qual 
va participar el secretari general d’Universitats del Ministeri de Ciència, Innovació i 
Universitats, qui va aportar informació sobre el programa d’incorporació de talent 
docent i investigador. Aquest programa, aprovat per la Conferencia General de Política 
Universitària, preveu per al conjunt de les universitat públiques, el finançament d’una 
dotació de 5.600 places de professorat ajudant doctor, de les quals 3.400 seran 
finançades pel Ministeri i la resta per les comunitats autònomes. 

Per a la seua implementació es va informar que se signarien al llarg del mes de juliol el 
convenis entre el Ministeri i cada comunitat autònoma, on es concretaran realment els 
terminis i també el procediment a seguir per a cobrir aquestes places. 

Les places finançades pel Ministeri hauran d’estar cobertes a 30 de juny de 2025, que 
caldrà establir a partir del conveni que se signe amb la Generalitat el nombre concret 
que correspon a la nostra Universitat, que s’estima en 149 places, de les quals una part 
ja ha estat convocada per a la seua cobertura a l’inici del curs, ja que es tracta de places 
de nova dotació aprovades pel Consell de Govern. 

Quan s’haja determinat el contingut del conveni, s’haurà d’analitzar en la Comissió de 
Professorat, les places addicionals de professorat ajudant doctor que podrem convocar 
al llarg del proper curs, i aprovar en Consell de Govern la seua distribució entre àrees 
de coneixement, en funció de les necessitats estructurals de recursos docents que 
tiguen les diferents àrees de la nostra Universitat. 

Continuant amb l’informe de resultats de reunions de CRUE, la Sra. rectora informa que 
el grup d’ocupació, tenint en compte la normativa espanyola actualitzada i les 
propostes per millorar la qualitat dels períodes de pràctiques a la Unió Europea, està 
treballant en una proposta d’un marc normatiu per a les pràctiques universitàries. 
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Marc que suposa un esforç de síntesi dins del sistema universitari espanyol per aportar 
unes bases del que cal considerar pràctiques acadèmiques externes de qualitat. 

En el trànsit al llarg del proper curs, la Universitat de València seguirà garantint la 
totalitat de les pràctiques curriculars, també les extracurriculars, vinculades als títols 
oficials, a diferència a altres universitats, perquè volem continuar oferint la millor i més 
completa formació al nostre estudiantat. 

I seguint amb les informacions de CRUE, diu que també el passat 4 de juliol, es va 
reunir la Assemblea General de CRUE on es va abordar el decret d’àmbits i 
especialitats. Així, al plenari de CRUE es va informar dels treballs realitzats pels grups 
sobre àmbits i especialitats, coordinats pels rectors de la Universidad de Zaragoza i la 
Universitat de Barcelona, respectivament. Informaren que s’han recollit informacions i 
al·legacions de 15 universitats, entre elles la nostra, i que en una reunió amb el 
secretari general d’Universitats li traslladarien aquestes al·legacions. Però la Sra. 
rectora diu també que no es varen donar a conèixer les al·legacions d’altres 
universitats, nosaltres sabem el que nosaltres havem al·legat, però no el que han 
al·legat les 14 universitats que també han opinat al respecte, i tampoc es va debatre 
sobre aquestes al·legacions. 

D’altra banda, la Sra. rectora informa que la Conselleria d’Educació, Cultura, 
Universitats i Ocupació ha desenvolupat el Projecte Microcredencials Universitàries de 
la Unió Europea, per oferir formació contínua a les persones entre 25 i 64 anys. En 
aquest projecte, les universitats públiques de la Comunitat Valenciana oferiran 
formació permanent vinculada amb l’àmbit empresarial amb una inversió de més de 5 
milions d’euros procedents dels Fons Next Generation de la Unió Europea. En aquest 
àmbit, la Universitat de València oferirà un mínim de 1.585 microcredencials vinculades 
a 27 accions formatives per un import de 1.250.000 euros per a atendre les mancances 
formatives del teixit socio-empresarial valencià. 

Al llarg d’aquests dies, s’estan celebrant les competicions internacionals dels 
campionats esportius universitaris. Confiem en l’èxit dels i de les nostres esportistes, 
des de la satisfacció de ser la primera universitat d’Espanya en participació en 
competicions esportives universitàries i, a més, ho fem en termes d’igualtat entre 
xiques i xics. I també som la primera universitat d’Espanya en resultats esportius. Per 
tant, dona l’enhorabona a totes i tots ells. 

I també informa que al llarg d’aquests dies s’està procedint a la matrícula universitària 
del pròxim curs acadèmic. El dilluns 15 de juliol va començar la matrícula de 
l’estudiantat de nou ingrés en la nova aplicació acadèmica Uxxi, que va a continuar amb 
la gestió de llistes d’espera i amb la matrícula de l’estudiantat de segon i successius 
cursos. L’adaptació a una nova aplicació que abasta tota la gestió acadèmica, des de 
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l’elaboració dels plans d’estudis, l’OCA, els horaris o la matrícula, fins la gestió de 
l’expedient de l’estudiantat o els títols, ha requerit i està requerint l’esforç i la 
col·laboració de totes i de tots. Per això, vol donar les gràcies a totes les persones que 
han fet que aquesta important transició haja estat possible i molt especialment al 
Servei d’Informàtica, al Servei d’Estudiants, a tots el centres, perquè aquesta ha segut 
una tasca que no haguera segut possible sense la implicació de tots ells liderada pel 
vicerector, Sr. Ximo Aldás. 

Seguidament la Sra. rectora informa al Claustre dels resultats de la preinscripció, que es 
feren públics el passat divendres 12 de juliol i que ens permeten afirmar que en la 
preinscripció de les titulacions de grau, un any més, la nostra Universitat, la Universitat 
de València, ha cobert la totalitat de les places ofertades en les 56 titulacions de grau, 4 
d’elles amb grup a Ontinyent i 13 dobles titulacions de grau. Hem cobert la totalitat de 
les 8.924 places ofertades, sent la primera universitat valenciana en volum d’oferta, en 
diversitat també d’oferta formativa i en innovació en pogrames de dobles titulacions. 
Som la primera universitat i hem de estar orgullosos i orgulloses de posar a l’abast de la 
societat valenciana una oferta formativa tan ampla i tan diversa. Dona les gràcies a 
totes les persones que ho fan possible, el professorat, el personal tècnic, de gestió i 
d’administració i serveis i gràcies per continuar essent la primera universitat valenciana 
en investigació i també en docència. 

La Sra. rectora indica que en el proper punt de l’ordre del dia del Claustre veurem les 
principals magnituds de la gestió, que ens situen en eixa posició de lideratge que tenim 
com a universitat pública valenciana. 

I per continuar amb l’excel·lència dels nostres resultats necessitem d’equipaments i 
d’infraestructures que donen suport a una investigació i transferència de coneixement 
de qualitat i a una docència excel·lent i innovadora que done resposta a les demandes 
de les persones i a les necessitats de la societat valenciana. En aquest sentit, per 
respondre a les necessitats dels sectors productius, però també per continuar amb 
l’impuls al desenvolupament industrial valencià, que ha de situar-nos en una sendera 
de creixement intel·ligent, inclusiu i sostenible, amb generació d’ocupació d’alta 
qualitat, el passat 16 de juliol es va inaugurar el Centre d’Innovació de la Universitat de 
València, ubicat al Parc Científic, que acull dues incubadores: AgrotecUV, adreçada a la 
tecnologia en els sectors de base agrària i IATecUV, incubadora de tecnologia basada en 
la intel·ligència artificial. En total, vora 11 milions d’euros d’inversió. 

Inversió en un context que continua sent restrictiu, en absència de Pressupostos 
Generals de l’Estat, i sense disposar d’un model de finançament del sistema universitari 
públic valencià, després de 8 anys de promeses incomplides del Govern anterior. I un 
any després de la presa de possessió del nou Govern valencià que ha començat des de 
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zero les converses sobre d’aquest nou model, tan necessari per finançar les nostres 
activitats.  

Finançament que d’acord amb els reiterats informes de l’Institut València 
d’Investigacions Econòmiques suposen un rendiment fiscal positiu i un retorn favorable 
a la societat en termes socio-econòmics. 

Però, malgrat aquest context financer complex, la Sra. rectora diu que han posat ja en 
funcionament un ambiciós pla d’inversions que suposarà la major transformació de la 
història dels nostres campus universitaris. I serà així perquè és el major pla d’inversions 
i d’actuacions del segle XXI, però també des de la mateixa construcció del Campus de 
Tarongers, iniciada ara fa més de 30 anys.  

En el portal d’infraestructures de la Universitat, recentment obert, es podrà seguir 
l’actualitat de cadascuna de les obres, algunes més visibles, altres menys, però igual o 
més importants per a la nostra activitat diària com, per exemple, és el pla 
d’electrificació de les aules. Aquest mes de juliol es finalitzarà la intervenció a la 
Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació, i al llarg del mes d’octubre s’acabarà 
l’electrificació d’aules a les facultats de Psicologia i Logopèdia, Fisioteràpia, Medicina i 
Odontologia i Geografia i Història. Abans d’acabar l’any, entrarà en funcionament 
l’electrificació de les aules de la Facultat de Ciències Matemàtiques i també de la 
Facultat de Química. En gener, es finalitzarà la intervenció en les facultats de Física i 
Ciències Biològiques i a l’Escola Tècnica Superior d’Enginyeria. I el pla finalitzarà ja 
totalment abans d’abril amb les electrificacions dels Aularis I, III i IV del Campus de 
Blasco Ibáñez.  

Estem parlant en termes globals d’un programa d’humanització dels nostres campus, 
per fer-los més agradables, per compartir el temps que passem a la Universitat de 
València cada dia, del qual forma part també la inauguració, tan desitjada, de l’Espai 
Vives, a l’antic col·legi major del mateix nom al Campus de Blasco Ibáñez, i que s’obrirà 
al llarg del primer trimestre del pròxim curs que començarem en setembre, obrint un 
nou espai d’atenció i d’activitats per a estudiantes i estudiants. Diu el primer trimestre 
perquè no vol posar una data concreta, però en el primer trimestre segur que obrin i 
inauguren aquest espai per a l’estudiantat. 

En referència al pla d’inversions en infraestructures al Campus de Tarongers, són 
múltiples les intervencions que complementen les que ja han tingut lloc al llarg del 
darrer any, en termes de substitució d’ascensors, l’obertura de nous espais com Legal 
Tech i CrimLab, i pròximament s’inaugurarà el Centre d’Emprenedoria al Campus de 
Tarongers. Aquest mes d’agost començarà la intervenció sobre el conjunt del campus, 
per tal d’humanitzar-lo, de convertir espais ocupats ara per ciment en espais verds de 
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relació, d’interacció i de convivència, tot amb una visió sostenible en la seua 
intervenció.  

Un projecte elegit per la comunitat universitària del Campus de Tarongers, en l’únic 
procés de participació que ha realitzat una universitat d’Espanya, per decidir com vol 
que siga el seu campus en el futur. En aquest campus, es presentaren junt a altres 
intervencions, la que es realitzarà sobre el Taller d’Audiovisuals per donar resposta a les 
necessitats docents de les àrees de Periodisme i Comunicació Audiovisual. També en 
l’Aulari Sud per incorporar noves aules, més orientades al model de docència 
aprenentatge i, finalment, l’Aulari Oest 2 que donarà resposta a les necessitats de 
docència més immediates, però també futures en el Campus de Tarongers. En total, 
una inversió inicial de més de 47 milions d’euros, dels quals estan executats ja més de 
1,5 milions. A aquesta inversió, cal afegir la que es realitzarà en el futur edifici 
d’instituts d’investigació en l’àrea de ciències socials sobre la parcel·la que recau al 
carrer Serpis al Campus de Tarongers. 

Igualment, es va presentar el passat dimarts 16 de juliol, el pla d’inversions al Campus 
de Burjassot-Paterna. Aquest pla inclou intervencions sobre la Facultat de Química, 
amb l’adaptació de diferents plantes per donar resposta a necessitats docents i de 
laboratoris de recerca, també a la Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació amb 
una oficina de farmàcia conclosa, una sala de cates, cuines i espais per a Ciències 
Gastronòmiques i una planta pilot de producció de medicaments, per tal de donar 
resposta a una docència puntera i de qualitat com la que s’imparteix a la Universitat de 
València. També s’intervindrà sobre la Facultat de Física, que desplaçarà part de les 
instal·lacions d’Òptica, que des de fa quasi tres dècades ocupen espais en l’Edifici 
Interfacultatiu. I alliberarà espais per a la docència també i es desplaçarà aquesta part 
d’Òptica al nou edifici Joaquim Català de pròxima construcció. De pròxima construcció 
serà també el Edifici H que es correspondrà a instal·lacions avançades per a la Facultat 
de Ciències Biològiques. En la intensa i extensa presentació realitzada pel director de la 
Unitat Tècnica de la Universitat de València, va quedar clar que es tracta d’una obra 
complexa, que ens situarà a l’avantguarda, no sols d’Espanya sinó d’Europa, en nombre 
de laboratoris, tant de docència com de recerca i amb laboratoris d’alt nivell de 
contenció. I junt a aquestes intervencions, altres menys visibles, de menor inversió, 
però també necessàries per al funcionament del campus. I una gran intervenció sobre 
les zones enjardinades i la substitució de il·luminaria, per tal de millorar la qualitat de 
vida al campus, però també per tal d’avançar cap a un futur més sostenible, amb una 
gestió eficaç i eficient del nostres recursos. En total, prop de 100 milions d’euros 
d’inversió al Campus de Burjassot-Paterna. 
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En suma, més de 150 milions d’euros d’inversió als tres campus de València i àrea 
metropolitana de la Universitat. Acaba agraint a totes les persones implicades en 
aquests projectes d’infraestructures, especialment la Unitat Tècnica i Servei de 
Manteniment, a les administradores i administradors de centres dels campus, les 
unitats de gestió dels campus, al vicerector d’Economia i Infraestructures, a la 
Gerència, a les deganes i degans actuals i anteriors. Anem a escometre la major 
transformació dels campus universitaris del que portem de segle i anem a fer-ho amb 
molt d’esforç i amb recursos propis. 

La Sra. rectora dona les gràcies de bestreta a la comunitat universitària que conviurà un 
temps amb unes intervencions que no han d’afectar el nostre dia a dia, però que seran 
molestes en algun moment i, per això, precisament per a que no afecte en el dia a dia, 
tenen un temps d’execució més llarg. Indica que ens ha costat molt arribar fins ací, ha 
estat un gran esforç de planificació i un treball desenvolupat des de la il·lusió de que 
aquestes obres milloraran la qualitat de vida, la docència, la recerca, la transferència de 
coneixement que junt amb la cultura són les dimensions nuclears del servei públic 
universitari que tenim la responsabilitat de donar i d’exercir dia a dia. 

A continuació, la Sra. moderadora obri un torn d’intervencions. 

El professor de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació Jorge Pérez Asensio diu 
que, tal com ha comentat la Sra. rectora, estem en el màxim òrgan democràtic de la 
Universitat de València i ací dins creu que correspon tenir la necessitat d’exposar totes i 
cadascunes de les coses o de la informació que hem tingut en el curs. Diu que en el 
discurs de la Sra. rectora no ha sentit en cap moment fer al·lusió a una sentència d’un 
jutjat de València en primera instància, per la qual es condemna a la Universitat de 
València a discriminació laboral contra el professorat associat. Per això, ha hagut 
d’alçar-se i hagut de manifestar-ho públicament i davant de tots. Aquesta sentència, a 
més a més, és una sentència que recull la lògica d’un acord del Consell de Govern de 
2018, que va redactar la mateixa rectora, per la qual es reconeixia una hora per cada 
hora de docència, quatre hores de treball a tot el professorat, a tot el PDI excepte al 
professorat associat i ara també al professorat substitut. No sap si són pàries, no sap si 
no fan classe, no sap si tenen una inspiració divina, però en qualsevol cas no ho tenen. 
Diu que li semblen meravelloses totes les obres que ha comentat la Sra. rectora, li 
sembla fantàstic que la Universitat de València vaja endavant, però vol fer saber que 
una bona part del finançament d’aquestes obres i una bona part del finançament de 
l’evolució de la Universitat de València la paguen el professorat associat i ara el 
professorat substitut, perquè malauradament s’han convertit en el finançament “cutre” 
de totes aquestes obres que se’n diuen d’excel·lència, i això davant de tota la 
comunitat universitària. Diu que han demanat per activa i per passiva a la Sra. rectora, 
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a la CRUE, a la Conselleria, al Ministeri que deixen la tossudesa de discriminar 
sistemàticament al professorat associat i de reconèixer que la seua tasca docent és 
exactament igual que la de la resta i que, per tant, els correspon cobrar els 
quinquennis, cobrar el sexennis, que també investiguen, i cobrar les hores que 
realment els corresponen. 

L’estudianta de la Facultat de Dret Laura Nebot Astasio diu que li agradaria parlar 
perquè s’ha parlat sobretot de les millores que es van a fer en els diferents campus a la 
Universitat de València i creu que tots ens oblidem un poquet de que en Ontinyent 
existeix un altre campus o una extensió de la Universitat, de la qual no es parla 
normalment. Diu que ve ací en representació d’uns companys d’Ontinyent que li han 
demanat que llija un text que és el següent: “Cal posar sobre la taula el tema del 
Campus d’Ontinyent, un satèl·lit de la Universitat de València que dona l’oportunitat 
d’accedir a estudis superiors a les persones de les comarques centrals. Malgrat als 
grans professionals que ací treballen i fan funcionar el campus, hi ha mancances i 
injustícies que deterioren la formació i el desenvolupament de l’estudiantat. En primer 
lloc, una de les grans desigualtats és el fet que encara que l’alumnat paga les mateixes 
taxes a València i a Ontinyent, no tenen les mateixes condicions ni oportunitats. Açò es 
fa present a les diferents activitats universitàries, com pràctiques o laboratoris, també 
en recursos materials com, per exemple, l’alumnat de Ciències de l’Activitat Física i 
l’Esport, el qual que necessita una millora en els diversos aparells esportius. A més a 
més, es necessita posar el focus en el tema del transport públic de les comarques 
centrals, el qual dificulta el desplaçament cap als centres de pràctiques. En aquest 
tema, la Universitat no ajuda tan sols ni en beques transport. Per tant, insistim en el fet 
que la Universitat de València, Caixa Ontinyent i l’Ajuntament òbriguen una taula de 
debat on estiga present, molt important, l’alumnat d’Ontinyent”. 

L’estudiant de la Facultat de Ciències Biològiques Bruno Escribano Soria diu que volia 
parlar d'un tema, que potser no es parla molt, perquè és una minoria, però que creu 
que és un tema molt important per als Campus de Burjassot i d'Ontinyent. És el tema 
del qual no s’ha parlat, i no sap si està en el nou pressupost de construcció, que són 
llocs on no està UVdiscapacitat present a nivell administratiu. Cal dir, per si no se sap, 
que quan demanes ajuda si estàs en Tarongers o Blasco Ibáñez pots anar, però si estàs 
a Burjassot o a Ontinyent, has de quedar en horaris, en un lloc específic on rebre tots 
els servicis i l'ajuda que necessites. Li agradaria demanar a la Sra. rectora i a la 
Universitat que es construïsquen diferents secretaries de UVdiscapacitat tant a 
Burjassot com a Ontinyent. 

Tot seguit, la Sra. moderadora dona la paraula a la Sra. rectora per a contestar a les 
intervencions. 
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La Sra. rectora agraeix moltíssim les intervencions que s’han presentat ací, perquè ens 
ajuda a aclarir temes i a prendre nota també de coses que es puguen millorar.  

En primer lloc, el professor Jorge Pérez ha fet referència a un acord del Consell de 
Govern del 2018, el qual reconeixia una hora de docència quatre hores de treball per a 
tot el PDI, exceptuant el professorat associat. La Sra. rectora diu que eixe acord mai 
s’ha aplicat a cap professor o professora de cap categoria, de cap cos docent a la 
Universitat de València. Per tant, és un acord que no s’ha aplicat mai. No es pot utilitzar 
ara com a signe de discriminació. Després, sobre el tema del sou del professorat 
associat, diu que s’està pagant estrictament el que es va acordar i signar en el conveni 
col·lectiu per a totes les universitats públiques valencianes. Per tant, exactament igual 
estem totes les universitats públiques valencianes amb el mateix sou i complements 
per al professorat associat. En aquest conveni col·lectiu el que es va fer és unificar el 
salari en tot el professorat associat que no estava unificat entre les diferents 
universitats. I això és el que s’està pagant escrupolosament. I sobre la sentència diu que 
és una sentència que no és ferma, per tant, continua el procés i els jutges diran com 
hem d’actuar. 

A Laura Nebot, la Sra. rectora li dona les gràcies per la seua intervenció sobre el 
Campus d’Ontinyent. Diu que tenim ací al director del Campus d’Ontinyent i que 
coordina totes les titulacions allí, si bé de cada titulació també hi ha un responsable 
que es coordina amb ell, delegat de la Rectora per al Campus d’Ontinyent. Diu que 
efectivament és un campus que ha anat creixent i molt, en títols de grau i, fins i tot, un 
màster professionalitzat, com és el Màster en Psicologia General Sanitària. Tot això 
requereix de més personal i de més instal·lacions. I és el que està fent-se. Si fa falta 
millorar instal·lacions per a la FCAFE, doncs que es comunique al Rectorat i es veurà de 
quina forma es pot millorar. Fins al que ella sap, la prestació la fa la ciutat d’Ontinyent a 
través de l’Ajuntament per a que els estudiants facen allí les seues pràctiques. Si fa falta 
algo més, anem a veure-ho. Sobre el tema del transport públic, diu que està totalment 
d’acord, però són conscients el professorat, els responsables d’allí, ella mateixa i els 
vicerectors implicats que ho han intentat. Efectivament hi ha molt mal transport públic. 
Li ho han demanat a l’Ajuntament. Sobre el grup de participació que ha demanat, li diu 
que està la Fundació Vall d’Albaida, on està l’Ajuntament, està Caixa Ontinyent, estan 
representants de la Universitat, també estan representants de l’estudiantat i si cal 
implicar o fer un grup de treball a banda per a que trasllade les peticions a través 
també del delegat d’Estudiants de la Rectora i del delegat per al Campus d’Ontinyent, 
doncs que es treballe en un grup juntament amb els estudiants que es considere de les 
diferents titulacions per a veure en què es pot millorar. Efectivament és un campus que 
no està ací, creuant l’acera, però és un campus com els altres i estan preocupats per 
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l’estudiantat d’allí igual com estem preocupats per l’estudiantat d’ací. Però el tema del 
transport és difícil per molt que es demane. 

Finalment, a Bruno Escribano que ha parlat sobre l’atenció a la discapacitat en els 
diferents campus. Li diu que, per suposat, sí que volen l’atenció a la discapacitat en els 
diferents campus i s’està donant. El servei de UVdiscapacitat es preocupa moltíssim a 
través dels tècnics, per a donar els serveis si són estudiants de Tarongers, si són 
estudiants de Burjassot, si a Ontinyent hi ha algun problema. Per suposat es vol que es 
tinguen eixes atencions de suport al professorat o al propi estudiantat. Si hi ha algun 
problema concret, també es pot veure a través de UVdiscapacitat, per tal de millorar-
lo. L’any passat es varen matricular 1.260 estudiants amb discapacitat en estudis de 
grau i de postgrau i es vol que tots ells tinguen l’atenció necessària per a fer els estudis 
a la Universitat de València, però si hi ha algun cas concret es pot tractar. 

A continuació, la Sra. moderadora dona pas al punt 4 de l’ordre del dia. 

 

Punt 4. Presentació i aprovació, si escau, de l’informe de gestió de la Sra. rectora i de 
la resta d’òrgans de govern. 

La Sra. moderadora informa que la Mesa del Claustre ha decidit que, per a presentar 
aquest punt, la Sra. rectora disposa com a màxim de 30 minuts. Així mateix, qui vullga 
demanar la paraula en aquest punt, ho pot fer alçant la mà o preferentment entregant 
la credencial a la Mesa del Claustre abans que acabe la presentació del punt per part 
de la Sra. rectora. Depenent del nombre de sol·licituds de paraula, els claustrals 
disposaran d’1 o 2 minuts o menys per a intervenir. 

La Sra. moderadora dona la paraula a la Sra. rectora. 

La Sra. rectora diu que d’acord amb allò que estableixen els nostres Estatuts, es 
procedeix a la presentació de la gestió de la Universitat de València, que es correspon a 
l’any natural 2023. Anualment, es lliura junt a la documentació un informe executiu, 
que s’ha repartit a l’entrada, que conté les principals magnituds que tot seguit va a 
presentar. 

Comença aquest informe partint de l’agraïment a totes les persones que han fet 
possible la gestió que tot seguit es presenta. 

I ho fa, començant per les persones, que com sempre diu, són el centre de la nostra 
institució. Començant pel nostre alumnat, la Universitat de València es manté 
capdavantera del sistema universitari públic valencià, tant en oferta d’estudis com en 
nombre d’estudiants. Com s’observa en la pantalla, s’experimenta una lleugera 
reducció del nombre d’estudiants en estudis oficials respecte del curs anterior, que es 



	 16	

veu compensada parcialment per un increment en els programes de postgrau propis. 
Així, amb un 35,6% del total d’estudiants de grau i un 34% del total d’estudiants de 
màster, la Universitat de València es manté en els nivells del curs anterior, en eixa 
posició de lideratge tant en grau com en màster. Dona les gràcies a totes i a tots per fer 
de la Universitat de València, la universitat de referència del sistema universitari públic 
valencià. 

Continuant pel personal d’administració i serveis, es continua, com l’any anterior, 
incrementant el volum de la nostra plantilla lleugerament en termes globals, avançant 
cap a una estabilització del personal en el marc de la normativa vigent. Estabilització i 
promoció són els dos objectius en aquest àmbit. En la pantalla es poden veure les 
convocatòries que s’han gestionat. Una vegada més, vol agrair el treball de les 
organitzacions sindicals, la seua dedicació, esforç i comprensió per tal de dur endavant 
els acords que permeteren aquestes convocatòries i també al personal de la 
Vicegerència, Servei de Recursos Humans PAS, per la seua execució. Diu que és 
conscient de la important càrrega de treball suportada. Les incorporacions de plantilla 
al llarg del passat any, han permès como es pot veure en la piràmide d’edat, una 
lleugera reducció de les edats mitjanes del personal tècnic, de gestió i d’administració i 
serveis. Aquest és el resultat de la política de convocatòries que s’ha desplegat. 

Respecte al personal docent i investigador, un any més es continua creixent 
lleugerament en la plantilla de PDI. Com que s’està aplicant una política de carrera 
acadèmica en termes d’estabilització i promoció, hem crescut en aquest perfil de 
places. Es continua avançant en l’estabilització del professorat ajudant doctor, abans 
del cinc anys de finalització del contracte, fins i tot, en menys de quatre anys de 
contracte, si disposen efectivament de l’acreditació a una figura permanent. No obstant 
això, les possibilitats d’increment de la plantilla de PDI permanent, l’estabilització i la 
promoció continuen limitades per la taxa de reposició i, especialment, per les 
restriccions pressupostàries a les quals es referirà més endavant. Com es pot veure a la 
pantalla, en 2023 s’ha promocionat a 187 membres del PDI: 38 a càtedres, 80 a titular 
d’universitat i 69 a professorat permanent laboral o contractat doctor. Respecte a la 
piràmide d’edat del PDI, cal assenyalar que es manté estable respecte de l’any anterior. 
L’envelliment de la nostra plantilla, como es pot veure en la gràfica, és lleugerament 
superior al sistema universitari valencià i estatal. Continua evidenciant-se el fenomen 
que hem comentat en altres ocasions, i que no és propi sols de la Universitat de 
València, sinó semblant a universitats comparables com la Universidad Complutense o 
la Universidad de Granada. 

La Sra. rectora indica que presentarà ara la gestió relacionada amb les funcions 
universitàries, en concret, la docència. L’oferta de la Universitat de València continua 
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sent la més ampla i diversa de les universitats de la Comunitat Valenciana. Respecte de 
l’any passat, contem amb dos dobles graus de més, Matemàtiques-Enginyeria 
Informàtica i Matèmatiques-Enginyeria Telemàtica, i un doble màster, Advocacia i 
Procura més Dret de l’Empresa, Assessorament Mercantil, Laboral i Fiscal. D’altra 
banda, es continua treballant en nous programes de doble titulació internacional en el 
marc de l’Aliança Forthem. En eixa línia de treball i encara que no es correspon amb 
aquest informe de gestió, perquè s’ha tancat enguany, diu que en 2024 s’ha aprovat un 
doble grau i es continua treballant en aquest sentit. Mirant la situació comparativa, 
continuem presentant uns magnífics resultats en el rendiment del nostre estudiantat. 
Un any més, en el cas dels estudis de grau, la taxa d’abandonament és molt inferior, 
tant a la del sistema universitari valencià com a la del sistema universitari espanyol, 
situant-nos en nivells molt millors que universitats amb les quals ens podríem 
comparar a nivell estatal. La situació també és excel·lent respecte d’aquesta taxa en el 
cas dels màsters. I pel que fa a la taxa d’idoneïtat, és a dir, el percentatge dels 
estudiants que finalitzen la seua titulació en la durada teòrica del títol, continuem 
presentant un nivell molt superior al del sistema universitari públic valencià i espanyol. 
És aquest, per tant, el moment de posar en valor l’esforç del nostre estudiantat i posar 
en valor, també, el treball del nostre professorat. 

En termes d’internacionalització, les dades actuals, semblants a les de l’any anterior, 
continuen evidenciant l’alta capacitat d’atracció internacional dels programes de 
mobilitat que se’n deriva de la nostra oferta d’estudis. Som la primera universitat 
d’Europa en recepció d’estudiants internacionals. I es dona suport a la 
internacionalització amb més de 800.000 euros de beques pròpies, amb ajudes 
addicionals per a estudiants amb menys oportunitats i suport a l’estudiantat amb 
necessitats especials. Dona les gràcies a totes les persones que ho fan possible. 

A continuació, en matèria d’ocupació, es mantenen les xifres en orientació i formació, 
inserció professional i ocupació. Es produeix un fort increment amb vora 700 persones 
més participant en programes d’emprenedoria universitària amb unes 400 beques més 
atorgades. La nostra universitat és capdavantera en formació permanent, en concret, 
en microcredencials, així com en pràctiques curriculars i extracurriculars, remunerades 
i sense remuneració, per tal d’oferir una educació integral al nostre estudiantat. La Sra. 
rectora dona, novament, les gràcies a totes les persones que ho fan possible, d’una 
banda el Servei de Formació Permanent, d’altra banda tant UVemprèn com 
UVocupació, com les facultats i l’escola, perquè la seua participació és clau en l’impuls 
d’aquestes polítiques i en l’articulació del model de fòrums d’ocupació que enguany 
han experimentat diverses transformacions gràcies a la seua col·laboració i al seu 
treball. 
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La Sra. rectora continua ara amb la investigació. Diu que vora 50 milions d’euros és el 
volum de recursos mobilitzats en les diferents activitats investigadores de la nostra 
Universitat, amb 780 accions iniciades el passat any, i més de 2.119 accions actives. 
Dona les gràcies a totes les persones que fan possible la recerca a la Universitat de 
València, PDI, també PTGAS, personal investigador i personal investigador en formació. 
Continuem amb un important volum den Articles ISI o SCOPUS de 1r quartil, en 
participació en congressos internacionals, en publicacions, tant llibres com capítols de 
llibres, informes i documents. Dona l’enhorabona a totes i a tots per aquest esplèndid 
treball en l’àmbit de la recerca. 

A partir de les dades anteriors, podem dir que som la primera universitat valenciana en 
investigació, a una distància considerable respecte de les altres universitats. Mantenim 
el mateix pes que l’any anterior, tant en volum de publicacions com en cites rebudes. 
Les xifres anteriors ens situen molt per damunt del nostre pes dins del conjunt del 
sistema universitari en termes de finançament de l’alumnat. Com hem dit en anteriors 
ocasions, malgrat que comptem amb una limitació de recursos públics, els nostres 
resultats són excel·lents. I per això, no sols reitera la seua felicitació als investigadors i a 
les investigadores, als seus equips, als serveis vinculats a la investigació, al personal de 
suport a la recerca, sinó que creu que ens podem sentir ben orgullosos i orgulloses dels 
resultats de la nostra investigació, com també abans ha assenyalat respecte dels 
resultats de la nostra docència. 

En l’àmbit de la transferència de coneixement, la Sra. rectora informa que s’ha 
incrementat el nombre de patents en l’any 2023, elevant la cartera de patents vigents 
de la Universitat de València a 242 patents. Aquest fet és clau en la política de 
transferència de coneixement als teixits productius valencians, que es trobes des de fa 
anys immersos en les dinàmiques de transformació digital i transició ecològica en un 
context global complex per a la internacionalització empresarial. Els objectius de 
contribució als teixits productius per fer possible una societat valenciana amb ocupació 
de qualitat i majors nivells de qualitat de vida continuen sent, doncs, vectors de 
referència en aquest àmbit. 

Pel que fa al Parc Científic, que forma part de l’estructura de transferència de 
coneixement de la Universitat, en 2023 va presentar xifres semblants a anys anteriors, 
amb dades de màxima ocupació. 

En conjunt, la nostra activitat científica ens situa en posicions de lideratge a la 
Comunitat Valenciana, i també ens trobem en posicions capdavanteres a nivell estatal. 
En termes de productivitat científica, estem entre les 100 primeres universitats 
d’Europa i entre les 200 millors del món. Un món en què existeixen més de 20.000 
universitats, no ho oblidem, recordem-ho, ho diu sempre, però hem d’estar orgullosos i 



	 19	

orgulloses dels magnífics resultats que hem fet possible, any rere any, entre totes i tots. 
Si anem a la comparativa, si ens comparem amb les universitats del sistema públic 
valencià i de les universitats que ens són comparables, som líders no sols en articles 
publicats, sinó també en el percentatge d’eixos articles que són altament citats i també 
en cites per PDI. Ens situem no sols per sobre dels nivells de les universitats públiques 
valencianes, sinó també respecte d’aquelles que ens podem comparar per les seues 
característiques, amb l’excepció d’una d’elles que presenta millors resultats. Dona les 
gràcies, per tant, a tot el PDI, a tot el personal investigador, al personal investigador en 
formació, al personal tècnic i administratiu que dona suport, especialment als serveis 
de Gestió de la Investigació, i d’Innovació i Transferència. Els dona les gràcies i 
l’enhorabona pel seu excel·lent treball. 

Pel que fa a les infraestructures, la Sra. rectora diu que l’any 2023, tot i 
l’infrafinançament de la Universitat en absència d’un pla de finançament, s’ha doblat 
pràcticament la inversió en obres amb els detalls que presentat tot seguit. En 2023, 
amb més de 17 milions d’euros, s’ha ampliat la planta 3ª del edifici 1 del Parc Científic, 
millorat i ampliat l’estabulari del Servei Central de Suport a la Investigació Experimental 
i s’han reformat espais per a ubicar les activitats d’emprenedoria al Campus de 
Tarongers. Tot això sense oblidar nombroses tasques de manteniment de les nostres 
infraestructures i espais singulars i protegits. 

Indica que abans s’ha referit a la situació d’infrafinançament de la nostra Universitat. 
Cada any es presenta una situació comparativa respecte del conjunt del sistema 
universitari valencià. En 2023, novament es veu que una universitat es troba per sobre 
del finançament per estudiant, un 26,6% més de finançament per estudiant. Per això, 
hem reivindicat sempre un finançament just i adient per a desplegar tot el nostre 
potencial. Ens trobem en un context de canvi de govern, que a més la setmana passada 
va ser modificat i que venim, com ha dit abans en l’informe anterior, de 8 anys de 
promeses de pla pluriennal de finançament que mai es van fer realitat. Es continua 
amb el procés de diàleg amb el govern que va prendre possessió en 2023, per tal 
d’avançar en l’aplicació d’un nou model financer, un model estable i suficient, que done 
resposta al conjunt del sistema universitari públic valencià. 

A continuació, al Sra. rectora comença la darrera part del seu informe amb una 
referència a algunes de les principals polítiques que desenvolupem com a institució. 

Discapacitat i Cooperació: la Universitat de València és la primera universitat presencial 
d’Espanya en nombre d’estudiants amb discapacitat, gràcies a les 4.491 accions de 
programes de suport, que han donat resposta a les necessitats de més de 1.200 
estudiants, així com al PDI amb discapacitat i el PTGAS amb discapacitat. Dona les 
gràcies al personal d’UVdiscapacitat, al professorat i al PTGAS pel seu suport i 
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compromís i també no vol oblidar de cap manera als 52 estudiants i estudiantes 
voluntaris que fan possible el desplegament d’aquestes accions amb els estudiants que 
ho necessiten. Amb aquestes xifres podem dir que som una universitat verdaderament 
inclusiva. Inclusiva i també solidària. En 2023, continuem sent una universitat solidària 
amb 196 beques completes de cooperació, destinant vora 700.000 euros. L’any passat 
continuarem amb el programa de beques per a dones afganeses i també per a Ucraïna, 
i que enguany s’amplia per donar resposta a la urgència de la situació de Palestina, a la 
qual s’ha referit en la seua intervenció anterior. 

Igualtat i Diversitat: En 2023 s’ha treballat en l’elaboració del IV Pla d’Igualtat i s’han 
desenvolupat projectes i informes d’impacte de gènere en la normativa universitària, 
per tal de percebre l’efecte diferenciador de les normes, polítiques i pressupostos 
sobre dones i homes en l’àmbit universitari, perquè igualtat i diversitat són dos valors 
nuclears de la nostra Universitat, que treballa amb diferents organitzacions en la 
visibilització d’una societat diversa. 

Sostenibilitat: en un món complex, en plena transició ecològica, necessitem avançar en 
compromisos i accions, entre el quals destaca el menús saludables i productes de 
comerç just en cafeteries i màquines de vending i la consolidació dels mercats 
agroecològics. 

Compromís amb la llengua: el compromís de la Universitat de València amb la llengua 
pròpia del nostre territori és indubtable i la contribució, que al llarg de la història hem 
fet, primer per la recuperació del valencià i després per l’extensió del seu ús, és 
inqüestionable. Es poden veure en la pantalla les principals accions desenvolupades en 
2023. 

La Sra. rectora vol acabar aquest bloc agraint el treball a totes les estructures 
implicades amb aquestes polítiques, des de la Unitat d’Igualtat, el Programa 
Diversitats, el Servei de Llengües i Política Lingüística, SEDI, Servei de Relacions 
Internacionals i Cooperació, UVdiscapacitat, Servei Tècnic i de Manteniment, Unitat 
Tècnica i Servei de Prevenció i Medi Ambient. 

La Sra. rectora passa ara la Cultura. Diu que junt a la docència, la recerca i la 
transferència, la cultura i els esports són dues dimensions claus en el sistema 
universitari. De tota la important activitat desenvolupada l’any passat, destaca les 
noves convocatòries, Activa Cultura, Activa Música, Activa Fest i Nau Social-Art i Ment i 
el volum impressionant d’assistents, en 2023, a les activitats culturals, amb més de 
452.000 persones que han gaudit d’una programació d’alta qualitat, registrant un 
creixement del 56%. Les activitats de les aules culturals també han crescut d’una 
manera clara i destacada. Dona l’enhorabona a totes les persones que fan possible 
aquesta activitat cultural, especialment des del Servei de Cultura Universitària. 
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Respecte de l’esport, la Sra. rectora informa que la Universitat de València és la primera 
de les universitats d’Espanya en participació en competicions esportives i, a més, en 
termes d’igualtat, com deia abans també, entre xiques i xics. I també en resultats de 
competicions esportives som la segona d’Espanya, primera de les universitats 
públiques. Dona l’enhorabona a totes i tots els participants en els competicions 
esportives universitàries valencianes, a Espanya i a Europa. Els dona les gràcies per 
projectar el nom de la nostra Universitat i per els resultats obtinguts que ens 
configuren com la primera universitat pública d’Espanya en esports. Felicitació que 
estén al nostre Servei d’Educació Física i Esports, persones compromeses amb la 
pràctica esportiva i en l’esport universitari, sense les quals aquests resultats tampoc 
serien possibles. 

La Sra. rectora acaba ja aquest informe de gestió de la Universitat de València de l’any 
natural 2023. Diu que un any més, som la primera universitat valenciana en termes 
absoluts i en termes comparats. Primera en docència, recerca, publicacions, citacions i 
cultura. Primera d’Europa en mobilitat internacional. Primera universitat presencial 
d’Espanya en estudiants amb discapacitat. Primera universitat d’Espanya en 
participació en competicions esportives i també en resultats esportius. Dona les gràcies 
a totes i a tots per fer-ho possible. Ens hem de sentir orgullosos i orgulloses dels 
resultats de la primera universitat valenciana, la Universitat de València. Una 
universitat que fem entre totes i tots. Hui s’ha presentat una gestió que hem fet entre 
totes i tots. Com cada any en aquesta presentació, ha fet esment al llarg de la seua 
intervenció a diferents estructures universitàries i sense ànim de fer un repàs 
exhaustiu, en estar totes les persones de la Universitat considerades en la valoració 
general, no pot deixar de fer esment també a les unitats de gestió, de campus, a les 
unitats de suport, serveis de Comptabilitat i Pressupostos, Inversions, Unitat de 
Qualitat, Servei d’Informàtica, Unitat Web i Màrqueting, Taller d’Audiovisuals i, per 
suposat, a les estructures de departaments, centres, instituts, i al SAP, com no, que ha 
recollit les dades que hui s’han presentat i al serveis centrals als que ja ha fet referència 
abans, però vol fer una referència especial també al Servei de Recursos Humans PDI, 
perquè si bé no afecta al 2023, estem encara immersos en un conjunt de convocatòries 
que mai havíem no sap si patit o gaudit, que al final són convocatòries que augmenten 
la plantilla, que estabilitzen al professorat i que són places que permeten fer una 
carrera acadèmica, però que és un volum de treball importantíssim per al Servei de 
Recursos Humans PDI. 

Finalment, diu que tant ella com el equip del Consell de Direcció queden a disposició 
dels membres del Claustre per a qualsevol qüestió o suggeriment que es faça. 

La Sra. moderadora informe que no hi ha cap petició de paraula. 
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A continuació, La Sra. moderadora informa que es va a procedir a la votació a mà 
alçada dels i de les claustrals presents a la Sala, sobre l’informe de gestió de la Sra. 
rectora i de la resta d’òrgans de govern. 

Una vegada feta la votació, el Sr. vicesecretari general dona el resultat. Per 136 vots a 
favor, 7 vots en contra i 3 vots en blanc, es pren l’acord següent: 

ACUV 15/2024: “Aprovar la gestió de la Sra. rectora i de la resta d’òrgans de 
govern de la Universitat, que s’adjunta com a annex II.”  

 

A continuació, la Sra. moderadora dona pas al punt 5 de l’ordre del dia. 

 

Punt 5. Presentació i aprovació, si escau, de les línies generals per a la proposta de 
pressupost per a 2025 (document orientador de la política general universitària i del 
pressupost de l’exercici 2025). 

La Sra. moderadora informa que la Mesa del Claustre ha decidit que per a presentar 
aquest punt el Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures disposa com a màxim de 30 
minuts. Així mateix, qui vullga demanar la paraula en aquest punt, ho pot fer alçant la 
mà o preferentment entregant la credencial a la Mesa del Claustre abans que acabe la 
presentació del punt per part del Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures. 
Depenent del nombre de sol·licituds de paraula, els claustrals disposaran d’1 o 2 
minuts o menys per a intervenir. 

La Sra. moderadora dona la paraula al Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures. 

El Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures diu que el propòsit d'aquest punt 5 de 
l'ordre del dia és donar compliment al que estableix l'article 83, apartat g), dels 
Estatuts de la Universitat de València, que indica que el Claustre ha d'aprovar cada any 
les línies generals que marcaran la proposta del pressupost de l'exercici següent, i que 
aquests pressupostos s'elaboraran d'acord amb els objectius generals de la política 
universitària.  

La presentació tindrà una primera part de consideracions generals, després parlarà del 
marc pressupostari que condiciona el finançament de les universitats públiques 
valencianes i en els punts 3 i 4 entrarà en els propòsits principals d'aquesta 
presentació. 

Com a consideracions generals, el Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures parla del 
compromís derivat dels nostres Estatuts, que d'alguna manera ens condiciona amb el 
fet que 6 mesos abans de l'elaboració definitiva del projecte de pressupostos, hàgem 
de portar les línies generals per a l'elaboració d'aquest. Xoca, per tant, amb aquesta 
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incertesa ja crònica de no tenir en la nostra Comunitat un pla pluriennal de 
finançament de les universitats públiques. Enguany teníem l'esperança de disposar del 
promès PPF per a 2025, però després de les reunions mantingudes, seguim amb la 
incertesa respecte a que és el que passarà. De fet, acabem de tenir una reunió, a les 9 
del matí, amb la secretària autonòmica i amb el director general de Pressupostos, i la 
veritat és que estem en una incertesa, en aquest punt mort de no saber exactament 
amb quin finançament podrem comptar l'any 2025.  

Un any més, per tant, treballem més amb hipòtesi que una altra cosa. Sí que diu que, 
en la primera reunió mantinguda amb els representants de les conselleries d'Hisenda i 
Educació, el missatge que se'ns va donar per part de la Secretaria Autonòmica 
d'Hisenda és que no hi hauria més recursos per al sistema universitari públic valencià i 
que poc més que ens havien fet un regal per no aplicar-nos una retallada del 10%, com 
havia fet en alguna altra línia pressupostària. D'altra banda, des d'Educació, se'ns va 
plantejar fa ja un temps, el que substituírem fer un PPF per la fórmula de cinc 
contractes programa, un per cada universitat, però que d'alguna forma el punt de 
partida sempre és consolidar els recursos que se'ns han assignat per a aquest exercici 
2024. Per tant, estaríem, d'alguna forma, no sols consolidant l'infrafinançament, sinó 
també fins i tot les asimetries de finançament dins del sistema universitari públic. 

Les cinc universitats hem consensuat un document que, d'alguna manera, dona 
cobertura a aquesta pretensió que té la Generalitat, a través de la Conselleria, però 
que, almenys, contempla la possibilitat que les xifres es vagen actualitzant sobre les 
pujades salarials dels empleats públics i sobre l'impacte que tenen els costos de la 
normativa estatal i autonòmica, any a any, en els costos de la universitat. En la reunió 
de hui, s'ha avançat poc amb aquest tema i, pràcticament, que ens hem remès a una 
nova reunió el mes de setembre.  

Per tant, aquesta incertesa dificulta enormement la possibilitat de planificació de la 
nostra Universitat en tots els àmbits, especialment, en el que seria la planificació per a 
inversions pluriennals i en els compromisos que afecten les despeses de personal i a la 
despesa corrent.  

Passant al marc pressupostari, en el qual es contextualitza el disseny del pressupost per 
a 2025, el Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures diu que ho reduirà a analitzar les 
dues magnituds que hui dia tenen una incidència més clara en el nostre pressupost 
d'ingressos i despeses. D'una banda, el PIB, ja que la Generalitat ha referenciat en 
diverses ocasions i pretén fer-ho així, una clàusula de garantia que d'alguna forma 
hipoteca la revisió o la continuïtat de les xifres transferides a l'evolució del PIB junt al 
finançament autonòmic. D'altra banda, la inflació, que és determinant en les partides 



	 24	

de despesa i, especialment, en la nostra despesa corrent, el capítol 2 i en el nostre 
capítol d'inversions, capítol 6. 

Respecte al PIB, en l'últim informe publicat pel Banc d'Espanya del mes passat, de juny 
de 2024, s'estima que el PIB espanyol, que en 2023 va tancar amb un creixement del 
2,5% en termes reals, creixerà en 2024 un 2,3%, un 1,9% en 2025 i un 1,7% en 2026. 
Per tant, encara que el creixement s'alenteix, de moment tenim un marc de creixement 
positiu, que ens dona una certa tranquil·litat en aquest sentit.  

Quant a la inflació, que en 2023 es va situar en el 3,4%, lluny ja per fi d'aquest 8,3% 
que vam tenir de creixement de la inflació en 2022, per a 2024 s'espera tancar l'any 
amb una taxa d'inflació a l'entorn del 3%, en 2025 s'espera una taxa d'inflació del 2% i 
per a 2026 es quedaria en un 1,8%.  

Tots dos escenaris, segons el propi Banc d'Espanya, seguiran sotmesos a l'elevada 
incertesa a causa de factors com les tensions geopolítiques, els possibles episodis de 
turbulències en els mercats financers i la reactivació de les regles fiscals de la Unió 
Europea.  

Les incerteses sobre el pressupost d'ingressos persisteixen any rere any. La principal 
amenaça, com ja ha dit, és l'absència avui dia del promès PPF per a les universitats 
públiques valencianes, desconeixem què passarà d'un any per a un altre, a quines 
magnituds es referenciaran les variacions anuals, si s'inclouran objectius vinculats al 
manteniment del finançament, quins seran aquests objectius, o amb quina capacitat de 
decisió compten els interlocutors de la Conselleria d'Educació, que és amb qui s'està 
negociant i que en moltes ocasions tot acaba en “això l'hem de portar i ho hem de 
parlar en Hisenda”.  

Malgrat la incertesa del pressupost d'ingressos, la Universitat de València ha 
d'escometre les previsions del pressupost de despeses també amb les seues pròpies 
incerteses. Com ja s'ha dit, la previsió sobre la inflació és que es mantinga en 
creixement, però en nivells moderats. La contenció dels costos energètics, que ja ens va 
afectar en la inflació de l'any passat, està afectant en 2024 també en sentit favorable. 
Esperem que l'IPC dels aliments també consolide una senda de contenció, i que això 
afecte la inflació general, reduint-la segons les previsions de tots els organismes 
econòmics. 

La pujada de l'IPC es modera. L'evolució prevista per a 2025, amb una pujada del 2%, 
impacta directament sobre els costos de capítol 2, que és la nostra despesa corrent, 
que suposen el 18,1% del nostre pressupost de despesa. En el cas de la Universitat de 
València, el capítol 1 suposa la partida principal, és un 65% dels nostres costos. Ara 
mateix ens està preocupant molt, qüestions com ara com es finançarà el creixement 
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per costos del CNEA, afectes a aquest capítol 1, com el creixement progressiu amb 
trams de carrera, nous sexennis, nous quinquennis, nous triennis, així com la part 
autonòmica del programa d'incorporació del talent docent i investigador, on hui se'ns 
ha tornat a reiterar el propòsit que té Educació que la part del cost de la creació 
d'aquestes places recaiga totalment en les pròpies universitats, a part del finançament 
que s'assumeix, i aquesta sí que està garantida, per part del Ministeri.  

Malgrat totes aquestes incerteses, el Consell de Direcció i, especialment, l'àrea 
econòmica de la Universitat de València, es torna comprometre, mitjançant el 
pressupost que elaborarà per a 2025, a dotar de suficiència financera a les activitats 
pròpies incloses en els plans operatius per a 2025.  

Entrant ja en les línies per a l'elaboració del pressupost per a 2025, el Sr. Vicerector 
d'Economia i Infraestructures diu que, prenent com a referència el que ha sigut 
l'evolució en els últims anys, el pressupost inicial per a 2024 es va situar en 480,2 
milions d'euros. Aquest import va suposar un creixement del 3,7% respecte al 2023, 
creixement que es va unir al 10% que va suposar el pressupost de 2023 respecte al de 
2022.  

Tan sols l'inici d'un procés de treball per a l'elaboració del PPF entre Conselleria i les 
universitats públiques valencianes, i el mer fet de posar-se damunt de la taula les 
asimetries de finançament entre universitats, va portar a una lleu correcció de 
l'infrafinançament de la Universitat de València. La correcció es va fer mitjançant una 
nova línia pressupostària, que es va denominar “Model de transició al nou PPF”, 
substituta de l'anterior conveni de deute, d'on va provenir els diners amb el qual s'està 
finançant.  

El muntant total de les transferències rebudes en 2024 situa a la Universitat de 
València entorn del 35,07% del finançament total rebut pel sistema universitari públic 
valencià, malgrat que encara està per davall del seu pes real segons l'indicador que es 
prenga. Estem parlant d'un 36% del nostre pes si estiguérem solament considerant el 
nombre d'estudiants, a escenaris d'un 38% quan es combina el nostre pes en la 
investigació amb el nostre pes en la docència. La veritat, per tant, és que està encara 
per davall aquest 35,07% d'aquesta forqueta, però també és veritat que està per 
damunt d'aquest 33,96% que teníem d'alguna forma consolidat fins a 2021 i que com 
diem aquesta mínima variació d'un 1,11% de la quantitat assignada en un muntant 
total que està per damunt dels 1.000 milions d'euros, suposa un diferencial d'una 
millora d'uns 12 milions de pressupost, encara per davall d'aquestes quantitats 
d'infrafinançament, que en alguna ocasió ha tret la nostra rectora en alguna de les 
seues intervencions, de la Universitat de València de l'entorn dels 35-40 milions cada 
any respecte del seu pes ideal. 
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Es pot comprovar en la gràfica com l'estructura d'ingressos de la transferència corrent 
creix de manera notable en 2023 respecte a 2022, i torna a fer-ho en 2024 respecte a 
2023. Al marge de la variació puntual del capítol 7 l'any 2022, simplement per 
l'amortització dels bons amb els quals en el seu moment la Generalitat va finançar un 
programa d'inversions per a les universitats públiques valencianes, s'observa una certa 
estabilitat en els altres capítols, en els capítols 3 i 7.  

En els capítols de despeses es pot observar l'increment del capítol 1 de despeses de 
personal i del capítol 2 de despeses de funcionament, així com la tímida recuperació 
des de 2021 del capítol 6, que és el capítol d'inversions, si bé encara lluny, 
evidentment, dels nivells de 2018. En la gràfica es pot comprovar com el capítol 1 
suposa un 65% del total dels costos de la Universitat, és a dir, dues de cada tres euros, 
quan en 2008 suposava un 50,8%, un de cada dos euros. Això no vol dir que tinguem 
un capítol 1 molt elevat, vol dir que amb la pèrdua de finançament, el sofriment que 
tenen la resta de capítols fa que aquests percentatges es vegen afectats.  

Quant a l'evolució d'ingressos i despeses, es pot veure com quan en 2012 els costos 
totals de capítol 1, tot el que té a veure amb els costos de sous i salaris i la resta de 
cotitzacions socials, suposaven el 80% dels diners que rebia la Universitat com a 
transferència corrent, des de 2018 superen el 100%, és a dir, la transferència que 
rebem de la Generalitat no cobreix el cost de capítol 1 de personal de la Universitat de 
València des de 2018.  

L'evolució del crèdit pressupostari i de la tresoreria es mantenen un any més en una 
situació similar a la viscuda en els tres anys anteriors. Respecte a la tresoreria portem 
ja metabolitzades els retards d'entorn a 4 a 6 mensualitats pendents cada mes, és a dir, 
anem cobrant en un determinat mes la mensualitat de quatre mesos abans, de cinc 
mesos abans o de sis mesos abans. Curiosament, en aquest mes de juny es varen rebre 
diversos pagaments, de fet, una mensualitat addicional d'endarreriments, es va retallar 
aquest endarreriment solament a dues mensualitats junt a diversos pagaments 
pendents de 2023, gràcies a que la Generalitat va rebre un FLA aquest mateix mes. 
Però, per la qual cosa se'ns ha traslladat, la nostra expectativa és que durant l'estiu 
tornarem a consolidar el retard de quatre mensualitats, que com deia, quasi ja l'hem 
convertit en crònic.  

Malgrat els retards en els cobraments de la transferència corrent, la Universitat de 
València fa un important esforç per mantenir uns nivells baixos en el seu període de 
pagament a proveïdors, que al tancament del mes de maig d'aquest any 2024, se 
situava en 17 dies. Entenem que molts dels nostres proveïdors són empreses intensives 
en mà d'obra i tractem d'evitar per tots els mitjans que demores en els pagaments 
puguen produir problemes en aquestes empreses. 
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Ja entrant en el propòsit de dibuixar el possible escenari del disseny del pressupost de 
l'any que ve, la hipòtesi d'ingressos per a 2025, és que almenys es mantinga el 
finançament per a la Universitat en la quantitat rebuda en 2024 més l'impacte sobre el 
capítol 1 de la pujada salarial dels empleats públics que acorda cada any el Govern de 
l'estat i el CNEA relacionat amb els costos de personal. A aquesta, s'afegiria el 
finançament per part del Ministeri del cost de la creació de les 149 places que 
corresponen a la Universitat de València, només de la quota de places finançades pel 
Ministeri, el cost estimat anual del qual és de 6,3 milions d'euros anuals, però que en 
2025 s'ajustaria a un període en el qual podrien ser efectives aquestes places. Hem fet 
un ajust al 50%, encara que aquesta xifra, no obstant això, com té un impacte 
pressupostari neutre, podria ser un poquet més, un poquet menys, però realment 
afectaria igual el pressupost d'ingressos que al pressupost de despeses. Amb tot, la 
variació absoluta estimada del pressupost d'ingressos seria de 18,75 milions d'euros, 
un creixement del 5,18% respecte al pressupost de 2024. Considerem una hipòtesi 
prudent sobre la informació que hui dia manegem.  

Quant a despeses, de nou, el capítol 1 és el que d'alguna manera genera aquesta major 
necessitat de finançament. La pujada salarial per als empleats públics, més els costos 
per l'evolució natural de la plantilla i l'impacte pressupostari dels compromisos de 
promoció acordats per a executar en 2025, suposen un creixement del capítol 1 
estimat en 18,75 milions d'euros. El capítol 2 es revisa d'acord amb l'IPC, estimat per al 
2025 en un 2% i, per tant, planteja en termes absoluts una pujada de 1,7 milions 
d'euros. Novament, seria el capítol 6, quan estiguem elaborant el pressupost, el que 
ajustarà la previsió d'ingressos i despeses. Hui dia, per a aquest ajust, estem 
contemplat una reducció de 1,7 milions d'euros per a l'exercici pressupostari 2025 que, 
no obstant això, entra per quanties en les previsions del nostre pla d'infraestructures.  

Amb aquestes previsions, l'equilibri pressupostari es produeix en un pressupost que 
creixerà, com ja s'ha dit, en 18,75 milions d'euros respecte al pressupost de 2024. 
Perquè aquest equilibri es produïsca, comptem amb la consolidació de les previsions 
del pressupost d'ingressos, però també amb el pilotatge i control dels principals 
capítols de despesa, sempre en una dinàmica pressupostària continguda.  

Passant ja a l'últim bloc de la presentació, el Sr. Vicerector d'Economia i 
Infraestructures diu que el pressupost 2025 permetrà escometre els compromisos 
estratègics de la Universitat de València, a través dels seus plans operatius per a l'any 
2025. Els objectius generals de la política universitària són els continguts en el Pla 
Estratègic de la Universitat de València 2023-2026, desplegats a través dels diferents 
objectius estratègics i que s'implementen mitjançant les línies d'actuació estratègica. 
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Es pot consultar aquest Pla Estratègic complet a través de la URL que apareix en la 
diapositiva o clicant en el mateix PDF que s'ha distribuït com a documentació del 
Claustre, precisament d'aquesta presentació.  

El Pla Estratègic s'executa al llarg dels seus quatre anys de duració, mitjançant plans 
operatius. Precisament el que fem ací és intentar casar aquests plans operatius per a 
l'exercici amb l'estimació de per on anirà el disseny del pressupost. Plans operatius 
que, evidentment per la limitació de temps, es remet a proposar als membres del 
Claustre la revisió dels seus principals continguts, a través d'una lectura més detinguda 
del document complet que s'ha adjuntat, al costat d'aquesta presentació, en la carpeta 
de documentació del Claustre.  

Cada Vicerectorat té una sèrie d'objectius estratègics, desplegats en una o diverses 
línies d'actuació estratègiques (LAE). El 2025 és un any d'implementació de 
pràcticament totes les LAE, igual que possiblement 2026 siga normalment l'any on se 
simultaniejaran les fases d'implementació amb la d'avaluació de totes les LAE. Per 
exemple, encara que només siga una a comentar, hi ha LAE com la V02, que està ja en 
la fase operativa d'implementació i avaluació. També el Vicerectorat d'Innovació i 
Transferència té diverses LAE en fase operativa d'implementació i avaluació.  

El Sr. Vicerector d'Economia i Infraestructures, per a finalitzar la presentació, reitera el 
compromís del Consell de Direcció que tots aquests objectius i LAE comptaran amb les 
seues corresponents consignacions pressupostàries en 2025, permetent així a la nostra 
Universitat continuar avançant i progressant en el seu paper d'universitat de referència 
del sistema universitari valencià i espanyol en tots els àmbits que constitueixen la seua 
missió fonamental.  

Finalment, el Sr. Vicerector d'Economia i Infraestructures dona les gràcies i queda a la 
disposició dels membres del Claustre. 

A continuació, la Sra. moderadora obri un torn d’intervencions. 

La professora de la Facultat de Dret Clara Viana Ballester diu, com a degana de la 
Facultat de Dret, que manifesta la seua confiança i fa el prec de que en tots eixos 
compromisos estratègics, plans operatius o programes d’actuació directiva de tots els 
vicerectorats que estiguen implicats, es preveuen amb dotacions pressupostàries 
adequades en el 2025, les actuacions per a corregir les diferències entre les titulacions 
que es mostren a l’analitzar les dades de la comptabilitat analítica i que perjudiquen 
greument i discriminen a l’estudiantat de totes les seues titulacions. Estudiantat, que 
com es pot veure en l’informe que s’ha presentat en el punt anterior, és dels més 
eficaços en les seues titulacions, donat que tenen la taxa de titulació-rendiment més 
alta de tota la Universitat. Creu que és un qüestió de justícia, per ells i per elles, per 
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l’estudiantat de la seua facultat, demanar i pregar el compromís del Consell de Direcció 
donant un vot de confiança como faran en aquest Claustre. 

L’estudiant de la Facultat de Geografia i Història Josep Andreu Picó Madramany vol 
dirigir-se al Sr. vicerector i a la Sra. rectora perquè li agradaria demanar a l’equip 
rectoral que després de quasi finalitzar el curs 2023-2024 resolguen d’una vegada les 
beques d’ajudes a l’estudiant que estan convocades i pendents de resolució des del 18 
de març de 2024. Per a ficar la situació en context, diu que els estudiants, alguns pocs, 
poden i tenen l’oportunitat de poder abonar la matrícula a temps i sense cap tipus 
d’impediment. Però això no ocorre a la majoria d’estudiants de classe obrera, on les 
seues famílies no poden quasi arribar a final de mes i es veuen obligades per 
l’administració de la Universitat de València a abonar la matrícula de forma immediata i 
sense cap tipus d’informació. En alguns casos, i parla per l’experiència personal, se’ls ha 
arribat a qüestionar per part de l’administració el fet que estan estudiant en una 
universitat i no tenen recursos econòmics per a fer-ho. Tot açò està ocorrent i posa el 
context en una universitat pública, per això alça la veu. Si la Universitat de València 
gestionara i abonara aquestes beques en un temps considerat, no caldria que els 
estudiants amb aquesta situació patiren l’assetjament d’estar telefonats constantment 
exigint que abonen la matrícula a temps, ni enviant-los correus. Pensa que si la 
Universitat de València realitzara la seua funció com a una universitat pública, que 
consisteix en permetre que tota persona que vulga estudiar ho puga fer amb les millors 
condicions possibles i equitatives a la resta, es podria aconseguir aquest punt de 
d’universitat pública. Del contrari, dubta personalment d’aquest fonament de la 
Universitat. En resum, per al pressupost de 2025, li agradaria que existira un augment 
d’aquestes ajudes a poder ser i també una priorització perquè s’assegure que les 
beques s’abonaran en el temps que toca i no deixar-los des del 18 de març de 2024 als i 
les estudiants que han tingut que buscar-se la vida per haver d’abonar la matrícula o el 
retards d’impagament de la matrícula que han hagut de patir personalment i no per 
qüestions de desgana, sinó per qüestions de que en les seues famílies no apleguen els 
diners per poder estudiar, encara que tinguen les ganes que tinguen. Així que de nou 
prega que l’equip rectoral, després de quasi finalitzar el curs 2023-2024, resolguen 
aquestes beques que estan convocades i pendents des del 18 de març de 2024. 

A continuació, la Sra. moderadora dona la paraula a la Srs. rectora per a contestar 
aquesta intervenció. 

La Sra. rectora li dona les gràcies a Josep Andreu Picó i li diu que dubta que algú en la 
Universitat de València siga més defensora de les beques que ella, perquè sense beca 
no haguera pogut estudiar, ni tan sols sense la beca salari. Per tant, ningú més que ella, 
pot ser igual, però més que ella no ho podrà defensar. Respecte al que ha comentat 
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l’estudiant, diu que l’increment d’ajudes diu que tots els anys sobren diners, per tant, 
no hi ha problema. L’estudiant que ho necessite que ho demane, perquè sobre diners i 
li ho acaba de confirmar la Sra. vicerectora d’Estudis. En aquest sentit, tranquils, i si no 
en tingueren, els posaríem, per a que cap estudiant es quedara fora de la nostra 
Universitat. Sobre el tema de l’estudiantat que ha sol·licitat beques, diu que si ha 
sol·licitat beca al Ministeri o a la Conselleria, no paga matrícula fins que es resolguen 
les beques. I sobre les beques pròpies nostres, diu que estan esperant que Conselleria 
resolga perquè són residuals a allò que Conselleria resolga. Per tant, va en cadena. 
Ministeri, Conselleria resolen i després nosaltres resolguem. Ho tenen preparat, però 
estan esperant a que Conselleria tanque aquesta convocatòria. 

A continuació, pren la paraula el Sr. vicerector d’Economia i Infraestructures per a 
contestar la intervenció de la Sra. degana de la Facultat de Dret. Diu que entenia que la 
intervenció de la Sra. degana es plantejava com a prec i es planteja com l'impacte, i li 
diu que, de fet, en la pròxima reunió de la Comissió Econòmica, sí que portarà l'informe 
de la comptabilitat analítica per a l'últim exercici que han tancat, que és l'exercici 2023. 

A continuació, La Sra. moderadora informa que es va a procedir a la votació a mà 
alçada dels i de les claustrals presents a la Sala, sobre les línies generals per a la 
proposta de pressupost per a 2025 (document orientador de la política general 
universitària i del pressupost de l’exercici 2025). 

Una vegada feta la votació, el Sr. vicesecretari general dona el resultat. Per 112 vots a 
favor, 6 vots en contra i 10 vots en blanc, es pren l’acord següent: 

ACUV 16/2024: “Aprovar les línies generals per a la proposta de pressupost 
per a 2025 (document orientador de la política general universitària i del 
pressupost de l’exercici 2025), que s’adjunta com a annex III.”  

 

A continuació, la Sra. moderadora dona pas al punt 6 de l’ordre del dia. 

 

Punt 6. Torn obert de paraules. 

La Sra. moderadora informa que qui vulga demanar la paraula en aquest punt, ho pot 
fer alçant la mà o preferentment entregant la credencial a la Mesa del Claustre. 
Depenent del nombre de sol·licituds de paraula, els claustrals disposaran d’1 o 2 
minuts o menys per a intervenir. 

La Sra. moderadora obri un torn d’intervencions. 

L’estudiant de la Facultat de Geografia i Història Josep Andreu Picó Madramany diu que 
parla en nom de l’acampada de Palestina, de la qual ha format part, i que li agradaria 
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dirigir aquest missatge a la Sra. rectora, que han escrit des de l’acampada: “Quan 
l’acampada de Palestina va anunciar la finalització de l’acampada física, també va 
recalcar el fet que es mantenia organitzada fins que les mesures exigides es dugueren a 
terme i fins que estellaren les complicitats que aquesta Universitat encara manté amb 
el règim genocida d’Israel. No obstant això, els avanços simbòlics que la Universitat de 
València va realitzar al Consell de Govern, l’estudiantat sap que encara ens queda molt 
de camí per tal que les mesures siguen efectives. A més a més, moltes de les parts de 
les nostres exigències varen ser completament ignorades. Des del final de maig hem 
estat exigint a la Universitat que compliren la totalitat de les demandes, a les quals no 
hem tingut cap mena de resposta. Com a conseqüència del vostre silenci, ens hem vist 
obligats a fer ús d’aquest espai, per tal d’obtindre algun tipus de resposta i que l’equip 
rectoral complisca les seues mesures: 1. Allunyar-se de l’equidistància a l’hora de 
denunciar el genocidi del poble palestí, ja està bé de parlar de conflicte bèlic i parlar 
d’una qüestió palestina-israeliana. Açò és completament un genocidi i nosaltres ho 
anem a defensar sempre. Volem també que s’òbriga un grup de treball intern per fer 
un seguiment que les mesures aprovades es compliran, com s’ha fet a la Universitat de 
Barcelona amb les nostres companyes. En les demandes que la Universitat de València 
portarà a l’Estat espanyol no podem ometre les exigències fetes per l’acampada, que 
són concretament: 1. Que es derogue la Llei Orgànica 4/2015, de 30 de març, la 
coneguda Llei Mordaça, que es derogue la Llei Orgànica 4/2000, d’11 de gener, sobre 
drets i llibertats dels estrangers a Espanya i la seua integració social, més coneguda 
com la Llei d’Estrangeria. Volem també que es reclame l’alliberament de totes les 
persones empresonades per motius ètnics i polítics per part de l’Estat israelià i, per 
últim, el reconeixement per part del Rectorat que les mesures aprovades són fruit de la 
pressió exercida per l’acampada de Palestina UV i el posicionament públic de la 
Universitat de València contra la repressió policial que s’està patint a altres universitats 
dels Països Catalans i de l’Estat espanyol. L’acampada sap que tots els avanços duts a 
terme per la Universitat són fruit d’aquest pressió estudiantil. Conseqüentment, no 
confiem en la paraula de la UV i no descansarem fins que no tingam eixa certesa de 
saber que la Universitat tallarà les complicitats que manté amb el règim genocida 
d’Israel. Per això, volem destacar la importància d’aquest grup de treball, que estarà 
format per persones escollides per l’acampada, per tal d’assegurar-nos que la resta de 
mesures es complisquen i que cap palestí siga assassinat amb la complicitat nostra. Hui, 
24 de juliol, era l’últim dia per donar resposta a aquesta exigència de treball, ja vos ha 
atès que no hem rebut cap resposta per part de la Universitat i es torna a evidenciar 
que és més important fer declaracions cap a la galeria que mesures reials que aturen el 
genocidi i que tallen tota complicitat amb aquest. Sempre que les nostres indicacions 
no siguen escoltades, l’estudiant obrer i valencià alçarà la veu, perquè nosaltres no som 



	 32	

equidistants i diem ben clar que des del riu a la mar Palestina vencerà. Visca Palestina 
lliure.” 

L’estudiant de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació Manel Vera Aguilar diu 
que és claustral del BEA i que voldria fer un prec a l’equip rectoral sobre la nova 
plataforma que ha substituït el portal de l’alumne i la plataforma de matrícula. Sembla 
que no han estat el fluid o no han passat almenys pel Servei de Llengües. Primerament, 
al portal de la seua UV, tot i tindre’l configurat al valencià apareix com “portal del 
estudiantado”. En segon lloc, dins del portal de l’alumne com a tal, la configuració en 
castellà és la que es mostra per defecte. I en tercer lloc, la plataforma de matrícula té 
una presència ínfima, gairebé zero, del valencià. Creu que és altament cridaner que, en 
una situació d’emergència lingüística com en la que estem, aquest oblits, si és que són 
oblits, clar, segueixen ocorrent. Açò, però, és la conclusió lògica, dependre la sobirania 
digital de la Universitat de València d’empreses com el Banc Santander. El seu prec és, 
per tant, que abandonen aquest conveni de la vergonya, que és un conveni 
privatitzador de la universitat pública i tornen a un programari lliure, propi i 
autocentrat en la llengua del nostre País Valencià. El seu desinterès lingüístic ens juga a 
la contra, la llengua no es toca. 

L’estudiant de la Facultat de Ciències Biològiques Ferran Gassó Verdú, diu que ve, en 
representació del BEA, per a parlar sobre el pla de multilingüisme als màsters. Fa més 
d’un any, des de la Comissió de Política Lingüística, es va crear una subcomissió per tal 
d’elaborar un pla de multilingüisme que cobrisca el caduc pla dels graus i un nou pla 
per als màsters, ja que als màsters un 90% de la docència s’imparteix en castellà. Hui 
dia, un any després de la creació, no s’ha aconseguit un acord sobre el pla de 
multilingüisme i s’ha abandonat la inclusió del valencià als màsters de manera 
generalitzada. Tot açò fent-se i canviant-se sense comptar amb l’estudiantat, de manera 
que, des del BEA, s’han tingut que assabentar preguntant al director general de Política 
Lingüística. S’ha fet una oposició activa per part de molts degans i/o directors de 
màster, que volen que el valencià, una vegada més, quede relegat a una llengua de 
segona i que no s’utilitze als màsters, obeint únicament a lògiques purament 
econòmiques que amaguen la privatització de la nostra universitat pública i li diu a la 
Sra. rectora que s’ha hagut d’oblidar del punt 61 de la seua campanya electoral, on deia 
voler una diversitat lingüística, quan per aconseguir-la només cal la seua força de 
voluntat i la del seu equip, una voluntat que ara mateix no existeix. En canvi, des del 
BEA, sempre han estat estirant del carro, perquè el valencià siga una llengua normal a 
la UV i ho continuaran fent més encara ara amb la situació que pateix la llengua, també 
a la Universitat. 
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L’estudianta de la Facultat de Geografia i Història Laia Darós Serrano diu que és 
claustral pel BEA i que des del seu sindicat volien saber per què els cursos de la Nau per 
a estudiants s’han deixat de fer des de l’any 2022. Eren uns cursos amb diferents 
programacions que eren molt profitosos per a nosaltres, per això també volen pregar 
que aquesta mena d’activitats culturals i didàctiques es continuen fent. 

L'estudianta de la Facultat d’Economia Gloria Graciela Aronson García diu que és 
representant d'Unió d’Estudiants Valencians i coordinadora de l'ADR de la Facultat 
d'Economia. Es dirigeix al Claustre en nom dels seus companys d'Unió i després de dos 
anys en què ho ha fet per ells Rocío Navarro, qui en el passat 2 de maig va ser 
nomenada vicedegana d'Estudiants de la Facultat d'Economia, per la qual cosa li 
agradaria traslladar-li la seua més sincera enhorabona, així com agrair al seu 
predecessor Santiago Ausina la tasca realitzada aquests anys pels estudiants de la 
Facultat. Fa un parell de mesos al Campus de Blasco Ibáñez, va tenir lloc una acampada 
en la Facultat de Filosofia que va arribar a afectar el desenvolupament normal de les 
classes. Va finalitzar després de 19 dies, coincidint amb el dia anterior a l'inici del 
període d'exàmens, per la qual cosa insten que, en futures ocasions, la Universitat 
actue amb més determinació, resolent com més prompte millor, igual que quan els 
assistents a l'acampada es van personar en Rectorat, ja que ací sí que es va posar fi 
immediatament. Quant al període de matriculació, ens agradaria que des de la 
Universitat s'haguera comunicat a l'estudiantat que aquest curs acadèmic, per a la 
realització de la matrícula, anava a haver de fer ús d'una plataforma completament 
distinta. Són conscients que és necessari un període d'adaptació al nou sistema i que 
no presenta major dificultat, però creuen que haguera sigut convenient posar en 
guàrdia a aquells alumnes que es troben en segon curs i posteriors, per a estar així al 
corrent de la situació en el cas de trobar-se amb algun contratemps. Després de la 
presentació la setmana passada del projecte Infraestructures UV, referit tant al Campus 
de Tarongers com al Campus de Burjassot, trasllada que romandran molt pendents del 
compliment dels terminis assenyalats. Diu que estan desitjant que donen principi les 
obres i sense oblidar que, en algunes de les facultats, com en la que hui ens trobem, 
continuen a l'espera de la completa dotació d'endolls a les aules, per la qual cosa 
també esperen que abans que acabe l'any ja estiga solucionat. Li diu a la Sra. rectora 
que els agradaria que en iniciar-se el pròxim curs acadèmic hagen pogut donar principi 
les obres segons el que es preveu. Així mateix, queden a l'espera, després d'anys de 
reclam, d'aquelles qüestions que encara queden pendents, com la total electrificació 
de les aules. 

A continuació, la Sra. moderadora dona la paraula a la Sra. rectora per a contestar a les 
intervencions. 
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La Sra. rectora li dona les gràcies a Josep Andreu Picó per la seua intervenció i li diu que 
creu que en el primer informe que ha fet hui, que és on ha parlat de Palestina, ha 
parlat clarament de genocidi, ha utilitzat aquesta paraula específicament en més d’una 
ocasió, perquè creu que és un genocidi, això en primer lloc. Després, sobre el tema de 
complicitats amb Israel, es pregunta que quines complicitats amb Israel. Quan es va 
plantejar la invasió de Rússia a Ucraïna, teníem convenis amb Rússia, amb dobles 
titulacions que eren exitoses per al nostre estudiantat i vàrem trencar aquests 
convenis, perquè Rússia va envair Ucraïna. No tenim convenis amb universitats 
israelianes, tenim convenis amb universitats palestines perquè hem signat, a través del 
Vicerectorat d’Internacionalització i Multilingüisme, fins ara, quatre convenis amb 
universitats palestines. I s’estan gestionant les beques per a portar ací o bé professorat 
o investigadores o investigadores o bé estudiants palestins per a que puguen estar ací a 
la nostra Universitat. Això, amb tot cas, serà complicitat amb Palestina, no complicitat 
amb Israel. Sobre el tema de les lleis, derogar les lleis, diu que tant de bo tinguera ella 
aquesta potestat, no sols per a derogar les lleis, sinó per a acabar amb aquest genocidi. 
Demà mateix estaria acabat, demà mateix estarien derogades aquestes lleis, però no 
tenim aquesta potestat com a Universitat de València, ni com a rectora. Vàrem 
escriure, després del compromís anterior, al Govern d’Espanya, al president d’Espanya, 
vàrem escriure al president de l’Associació d’Universitats Europees, demanant el que es 
vàrem comprometre a demanar. Per tant, ací estem, donant suport a Palestina. I 
després hi ha una Comissió 0,7%, que ella considera que és el grup de treball de suport 
a Palestina, amb els recursos que tenim en aquesta Comissió 0,7%, per a veure com 
podem optimitzar aquesta ajuda a Palestina. Diu que ella és la primera interessada en 
optimitzar aquesta ajuda a Palestina i posar tot el que pugem de la nostra part, perquè 
és molt lamentable el que està fent-se, la massacre que està fent-se allí, especialment 
amb criatures, amb xiquetes i xiquets, que ni entendran el que està passant. 

A Manel Vera, sobre el tema de la llengua a la matrícula, volia dir diverses coses. Ha dit, 
també en la seua presentació, que hem canviat de plataforma. Estem en una 
plataforma nova, una plataforma que s’ocuparà de tots els serveis a l’estudiantat i al 
PDI. Per tant, és una plataforma nova que hem encetat per a la matrícula, que com no 
podia ser d’altra manera, hem tingut alguna pega. El Sr. vicerector Ximo Aldás està fent 
guàrdia tots els dies, a tot hora, per a veure les incidències que puguen ocórrer, 
corregir-les immediatament. Tota la informació per a la matrícula en aquesta 
plataforma està sent traduïda pel Servei de Política Lingüística. No és una plataforma 
del Banc Santander, és una plataforma de la Universitat de València. I tota la informació 
està traduint-se, repeteix, pel Servei de Política Lingüística. Tot el que podem i de la 
manera més accelerada possible està traduint-se i posant-se, i el que volem és que, 
efectivament, que la gent es puga matricular en la nostra llengua, faltaria més. 
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A Ferran Gassó, sobre el pla de multilingüisme per als màsters, li diu que efectivament 
està treballant-se. El Sr. vicerector d’Internacionalització i Multilingüisme amb el 
director del Servei de Política Lingüística estan treballant amb tots el degans, deganes, 
directors, directores de màster i està avançant en la proposta del pla de multilingüisme 
i està intentant-se un consens per a que el màsters que són profesionalitzants que 
puguen tindre almenys un grup en valencià, per a que aquells estudiants que van a fer 
eixe màster per a exercir la seua professió, puguen preparar-se en valencià. Està molt 
avançat el tema. Diu que està preparant-se, no que estiga tancat, ací està el Sr. 
vicerector que pot donar fe de tot el treball que hi ha darrere d’això i que sí que estem 
avançant en eixa línia. 

A Laia Darós, sobre la Nau dels Estudiants, la Sra. rectora diu que això és un programa 
que impulsava i coordinava el SEDI. Si aquest programa es considera de rellevància i 
necessari per a l’estudiantat, es torna a sol·licitar al SEDI, cap problema. El que s’ha fet 
per part del Vicerectorat de Cultura és tots els programes d’Activa Cultura en els 
diferents campus, perquè es va considerar que apropar-nos als campus es podia arribar 
millor a l’estudiantat de cada campus. Que no és incompatible una cosa amb l’altra, és 
complementària. Per tant, si a banda del que estem fent de promoció de la cultura, 
participació en projectes per part de l’estudiant en els campus, es vol que continue la 
Nau dels Estudiants, segur que el SEDI estarà encantat de continuar promocionant 
aquesta Nau dels Estudiants. 

I finalment, a Gloria Aronson, sobre el tema de la matrícula, li diu que la Sra. 
vicerectora d’Estudis li confirma que s’han gravat vídeos, en les tres llengües, per a 
guiar la matrícula de l’estudiantat. Efectivament, l’estudiantat ha d’activar aquests 
vídeos si té algun dubte per a que el guien en el procés d’efectuar la matrícula. Torna a 
repetir que és una plataforma nova i, per tant, hem de tindre enguany totes i tots un 
poquet de paciència. La Sra. rectora creu que ens podem donar per satisfets de com ha 
anat tot aquest procés de matrícula, perquè s’ha salvat molt bé, no hi ha hagut 
endarreriments i això també cal posar-ho en valor perquè hi han estat moltes persones 
darrera d’aquesta plataforma, des del vicerector fins a tots els tècnics, per a que la 
matrícula funcione i no hi haja cap endarreriment. Per tant, creu que també cal valorar 
l’esforç de les persones i tindre un poc de paciència en els problemes que puguen 
sorgir quan estem afrontant una situació nova. I sobre el tema de l’electrificació 
d’aules, ja ho ha dit en un cronograma molt exacte, per a que a finals d’enguany ja 
estarà pràcticament tot i en abril la totalitat de tots els aularis. 

Per últim, la Sra. rectora mostra el seu agraïment a totes les persones que han estat en 
aquesta sessió del Claustre, molt especialment als que han aguantat fins el final i 
també pel suport a la gestió i a les línies generals pressupostàries. Dona també les 
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gràcies per les intervencions que hi hagut, que ens ajuda a conèixer més i millor la 
Universitat i a millorar-la dia a dia, que ho hem de fer, recorda, entre totes i tots, 
perquè totes i tots treballem per a la nostra benvolguda Universitat. 

 

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, es clou la sessió, a les 12 hores i 10 
minuts, del contingut de la qual, com a vicesecretari general, done fe i amb el vistiplau 
de la presidenta estenc aquesta acta. 

 
Vist i plau, 

 

La rectora      La secretària general 
 
 
 
 
 
 
María Vicenta Mestre Escrivá   María Elena Olmos Ortega 
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MIGUEL DOLZ, PABLO JOAQUIN 
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MOLINA ALVENTOSA, JUAN PEDRO 
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MORENO SOLER, VICTOR 
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PICO MADRAMANY, JOSEP ANDREU 
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RUIZ SAURI, AMPARO 
SALA SISCAR, JOSEP VICENT 
SAMPER GRAS, MARIA TERESA 
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TELLEZ PLAZA, MARIA ISABEL 
TEODORO PERIS, JOSE LUIS 
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